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Distrikt Sjælland er klubbernes klub 
Distrikt Sjælland skal sikre, at det er attraktivt at være cykelklub og at være medlem af en cykelklub 

 
Bestyrelsesmøde 
 
Referat 
 

 
30. oktober 2024 kl. 17.30-20.00 i Idrættens Hus 
 
Deltagere 
Maria Irming Pedersen (MIP), Torben Ridder (TR), Ole Olesen (OO), Thomas Schlüter (TS), Per Thue Hansen 
(PTH), Alexander Rosenfeldt (AR) og Per Henrik Brask (PHB) 
 
Medlem af bestyrelsen i specialforbundet DCU Morten Madsen (MM) deltog som gæst 
 
Afbud 
 
 

 
 
Dagsorden 

1. Godkendelse af seneste referat 
2. Planlægning af klubformandsmøde / efterårsmøde 2024 
3. Opfølgning strategimøde 
4. Status på sikkerhedsarbejde 
5. Nyt fra formanden 
6. Økonomi 
7. Hjertet (app til rekruttering og administration af frivillige)  
8. Eventuelt 

 
 
1. Godkendelse af seneste referat 
Seneste referat godkendt. 

 
2. Planlægning af klubformandsmøde / efterårsmøde 2024 
Starttid er kl. 17.30 med mulighed for checkin fra kl. 17.00. P.t. 43 tilmeldte med overvægt af elite-
landevejsklubber. BMX og mountain bike er også repræsenteret plus en enkelt motionslandevejsklub. 
 
Reminder via Sportstiming (MIP). 
 
Terminsplanlægning med specialforbundet DCU torsdag, den 31. oktober kl. 19.00 – 21.00. TR deltager. 
 
3. Opfølgning strategimøde 
Flere – positive – reaktioner på seneste referat om strategi for distriktet. Der kommer ellers stort set aldrig 
kommentarer på referater. 
 
4. Status på sikkerhedsarbejde 
Mail fra Jan Svenningsen debatteret. Gode pointer; nogle af dem er vanskeligt at eksekvere på. Gearingen, 
fælghøjde og andre grejspecifikke forslag lader umiddelbart til at være eventuelt hurtigste eksekverbare. 
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Det er landevejsudvalget, som behandler dette. 
 
Sikkerhedsaspekter og debat herom i forhold både forberedelse og løbsafvikling.  
 
Sikkerhedskoordinatoren vil også for 2025 sæsonen være, som titlen siger, koordinator for sikkerhed. Hvis 
der opstår utryghed om sikkerheden kan distriktsbetyrelsen (af sikkerhedskoordinator) varsles i 
planlægningsfasen. Umiddelbart før og under løbsafvikling kan tre instanser fortsat aflyse og stoppe et 
cykelløb; arrangerende klub, kommissærer og politiet. 
 
5. Nyt fra formanden 
Torben Røssell har ønsket at udtræde som suppleant til bestyrelsen grundet manglende mulighed for at 
prioritere tiden til bestyrelsesarbejdet. 
 
https://www.cyklingdanmark.dk/distrikter er ajourført og rettet med hurtig hjælp fra administrationen. 

 
Fælles bestyrelsesmøde med Distrikt Jylland/Fyn. Dato ikke fastlagt endnu. Vi forsøger fortsat. (Efter 
bestyrelsesmødet er lørdag, den 16. november kommet i kalenderen.) 
 
Tøjpakke for fælles indkøb til frivillige de to distrikter imellem. PHB forespørger på ny Distrikt Jylland / Fyn. 

 
6. Økonomi 
Opdateret regnskab udsendt inden dagens bestyrelsesmøde. Fortsat tilfredsstillende økonomi.  
 
Der er brugt 147 t.kr. på samaritter. Det er ny post med formål om øget sikkerhed, når uheldet sker. 
 
7. Hjertet (app til rekruttering og administration af frivillige) 
Amager Volleyball Klub har udviklet appen Hjertet, som samler foreningens frivillige tjanser. Alle kan byde 
ind, og når de har tjent 100 point på et år, slipper de for at betale frivilligbidrag. 
 
Amager Volleyball Klubs Hjerte 

• Alle medlemmer skal udover kontingent betale 300 kr. i frivilligbidrag pr. sæson 

• Har man i løbet af en sæson optjent mere end 100 point, de såkaldte hjerteslag, ved at tage 
opgaver, kan man betale frivillighedsbidraget med dem 

• Forældre kan optjene point til at betale deres børns bidrag 

• De penge, som kommer ind, bliver brugt til omkostninger til appen og til at betale for opgaver, som 
ikke bliver besat af frivillige kræfter 

 
Idéen som mulig parallel til cykling drøftet. Måske at tænke i oplevelser (fx billetter til UCI-løb) fremfor 
penge. Konklusionen er, at det i givet tilfælde, i forhold til nuværende distriktsstruktur, er et klub-tiltag. 
 
8. Eventuelt 
Kasper Læssø Sørensen har lanceret ”tjeneste”, hvor ryttere får autogenereret sms ved manglende 
returnering af lånechips. 
 
MM orienterede om proces for ansættelse af ny direktør. 
 
Næste møde: Tirsdag, den 3. december 2024. 
 
Referent: Per Henrik Brask  

https://www.cyklingdanmark.dk/distrikter

